



## Referat

# Bestyrelsesmøde

Dato: **11. juli 2023**

Til stede

**Bestyrelse:**

Tommy Pedersen, Maik Grundstøe Helstrup, Sussie Von Baden Mechtild-Adler, Lena Jepsen, Lise Bohmann Mohr, Line Juul Pedersen, Vicky Højager Larsen

**Andre:** Mie Nøhr Tving

**Fraværende:**

| EMNE                              | SPECIFIKT                        | TILTAG   | ANSVAR             | DEADLINE |
|-----------------------------------|----------------------------------|--|--------------------|----------|
| <b>Godkendelse af dagsorden</b>   | Godkendt.                        | Ud lidt før fremover.<br>Husk at alle ønsker til dagsorden kan sendes til formanden.   | Vicky<br>Alle      |          |
| <b>Valg af referent</b>           | Vicky                            |  |                    |          |
| <b>Valg af ordstyrer</b>          | Sussie                           |  |                    |          |
| <b>Opfølgning fra sidste møde</b> | Ikke noget til dette punkt i dag |  |                    |          |
| <b>Orientering fra formanden</b>  | Ikke noget til dette punkt i dag |  |                    |          |
| <b>Orientering fra udvalgene</b>  | Hobbyhorse                       | Vicky låner sækkevogn af Tommy, til at flytte rundt på springene i forbindelse med undervisning.<br>Vi aftaler 10,- pr gang for undervisning i sommerferien eller en tilsvarende pris for hele perioden. | Tommy<br><br>Vicky |          |
| <b>Orientering fra Kassereren</b> | Telefon                          | Vores telefon har ikke været brugt i flere år.<br>Abonnementet er allerede opsagt.<br>Vi aftaler, at Lise forsøger at sælge den og måske få en smule penge for den.                                      | Lise               |          |



|   |                                      |  |  |  |
|---|--------------------------------------|--|--|--|
| <b>Orientering fra møder afholdt med tredjepart</b> | Distriktsmøde                        | Kort referat fra Distriktsmødet, fra Vicky   |  |  |
| <b>Evaluering af Loppemarkedet</b>                  | Vi afholdte loppemarked den 17. juni | Tommy: Vi skal være flere til at rydde op efter sådanne arrangementer. Der skal også være en aftale om, hvem der tømmer wc, tager skrald osv.<br>Lise: Folk pakkede ned inden kl. 16, selvom der stod i papirerne, at man skulle blive. Vi kan, en anden gang, selvfølgelig gøre undtagelser, men ellers henstille til, at kræmmerne bliver tiden ud. Evt. depositum.<br>Vi taler om at afholde loppemarked igen til november.   | Breddeudvalg                           |  |
| <b>Indkøb</b>                                       | Frituregryde                         | Sussie har fået et tilbud på en frituregryde med diverse specifikationer. Sussie undersøger, om den kan skilles ad når den skal gøres ren, da dette er vigtigt. Tommy har også fundet en på nettet, der lyder rigtig god og med de ønsker, vi har til en frituregryde. Begge til lige under 2000,- Tommy sender info ud til os på den han har fundet. Vi har fået 1200,- i anonym donation til dette projekt.<br>Vi taler videre om det og er alle med på, at vi køber denne som Tommy har fundet. | Tommy og Lise finder ud af at bestille |  |
|   | Tromle                               | Vi kunne rigtig godt bruge 2 tromler til at rulle vores  |  |  |



|   |  |   |                  |  |
|---|--|---|------------------|--|
|   |  | højttalerkabler op på, så de bliver behandlet ordentligt, men også så det gør vores arbejde med at sætte op og tage ned ved arrangementer. Tommy undersøger en mulighed og vi taler også om evt. sponsorat et sted. Vi arbejder videre på det.                  |                  |  |
| <b>Eventuel</b>                             |  | <ul style="list-style-type: none"><li>Lise har skaffet et 6x12 m. partytelt, som vi må få. Vi takker ja til dette.</li><li>Vi mødes og finder ud af, hvor mange og hvilke sikkerhedsbomholdere, vi skal bestille for at kunne bygge bane til stævnet.</li></ul> | Lise<br><br>Line | Lise prøver at skaffe inden stævne<br><br>Line finder dato |
| <b>Næste møde</b>                           |  | Næste bestyrelsesmøde 12. september. Lokaltet aftales senere.   |                  |  |
| <b>Lukket møde</b>                          |  |   |                  |  |
| <b>Gennemgang og godkendelse af referat</b> |  | Alle har læst referatet og godkendt det til underskrivelse.   |                  |  |
| <b>Slut</b>                                 |  |   |                  |  |

Tommy Pedersen

Maike Grundsøe Helstrup

Sussie Von Baden Mechtild-Adler



Lise Bohmann Mohr

Line Juul Pedersen

Lena Jepsen

Vicky Højager Larsen